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PROTOKÓŁ nr XVIII/2019 
z XVIII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie 

odbytej w dniu 16 października 2019 r. o godz. 17.00 
  
           z XVIII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytej w 16 października 2019r. o 
godz. 17.00 w Sali Urzędu Miejskiego w Rogoźnie. 
 
Sesja zwołana została w trybie nadzwyczajnym przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Rogoźnie p. Macieja Kutkę, na wniosek Burmistrza Rogoźna Romana Szuberskiego. 
 
I. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
Zebranych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Rogoźnie p. Maciej Kutka, który 
trzykrotnym uderzeniem Laską Przewodniczącego, otworzył Sesję i przewodniczył jej obradom. 
 
Po powitaniu Pań i Panów Radnych, Pana Burmistrza, Pani Skarbnik, przystąpiono do realizacji 
porządku obrad.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności, że na 15 radnych w Sesji 
bierze udział 14 radnych. (nieobecność usprawiedliwiona pana radnego Romana Kinacha). 
Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Lista obecności radnych z sesji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
  
II Proponowany porządek obrad: 
1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.   Przyjęcie porządku obrad. 
3.   Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2019, 
b) poboru podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso 
4.   Wolne głosy i wnioski. 
5.   Zakończenie. 

 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad. 3 Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2019. 
Projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik Irena Ławniczak.  
 

DOCHODY   
1. W dziale 758 - Różne rozliczenia  

zwiększa się dochody o kwotę             
424.669,00 zł 
zwiększenie dotyczy rozdziału 75801 „Część oświatowa subwencji ogólnej  
dla jednostek samorządu terytorialnego”  
Zwiększenia dokonano zgodnie z otrzymaną informacja  Ministra Finansów  
(Pismo nr ST.5.4750.8.2019.g  na kwotę 349.669,00 zł z  przeznaczeniem na wypłaty 
wynagrodzeń nauczycieli  oraz pisma nr ST.5.4751.7.2019.5g na kwotę 75.000,00 zł  
z przeznaczeniem  na dofinansowanie wyposażenia w pomoce dydaktyczne niezbędne  
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do realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych w publicznych 
szkołach podstawowych. 

2. W dziale 852 - Pomoc społeczna  

zwiększa się dochody o kwotę                
75.297,52 zł 
zwiększenie dotyczy rozdziału 85230 „Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na 
realizację własnych zadań bieżących gmin”. Zwiększenia dokonano zgodnie z 
otrzymanym pismem nr FB-I.3111.371.2019.8 Wojewody Wielkopolskiego z 
przeznaczeniem na dofinansowanie zadań realizowanych w ramach wieloletniego 
rządowego programu „ Posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2023”. 
 

Ogółem dochody zwiększono o kwotę         
499.966,52 zł 
 
WYDATKI   
 

1. W dziale 600 - Transport i łączność    

W rozdziale 60016, dokonano przeniesienia na kwotę (+/-) 1.000,00 zł między 
paragrafami 
 w celu bieżącej realizacji budżetu w 2019 rok. 

2. W dziale 750 - Administracja publiczna     

W rozdziale 75023 i 75075 dokonano przeniesienia na kwotę (+/-)30.000,00 zł między 
paragrafami w celu bieżącej realizacji budżetu  w 2019 roku. 

3. W dziale 801 - Oświata i wychowanie  

zwiększono o kwotę             424.669,00 zł 
(Pismo nr ST.5.4750.8.2019.g  na kwotę 349.669,00 zł z  przeznaczeniem na wypłaty 
wynagrodzeń nauczycieli  oraz pisma nr ST.5.4751.7.2019.5g na kwotę 75.000,00 zł  
z przeznaczeniem  na dofinansowanie wyposażenia w pomoce dydaktyczne niezbędne  
do realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych w publicznych 
szkołach podstawowych. 
 

4. W dziale 851 - Ochrona zdrowia  

W rozdziale 85154 dokonano  przeniesień między paragrafami na kwotę (+/-) 9.000,00 zł  
w  celu bieżącej realizacji budżetu..  

5. W dziale 852 - Pomoc społeczna   

dokonano zwiększenia planu finansowego wydatków o kwotę           
75.297,52 zł  
z przeznaczeniem na dofinansowanie zadań realizowanych w ramach wieloletniego 
rządowego programu „ Posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2023”. 

6. W dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska   

W rozdziale 90026, dokonano przeniesienia na kwotę (+/-) 5.000,00 zł między 
paragrafami 
 w celu bieżącej realizacji budżetu w 2019 rok. 
 

7. W dziale 926 - Kultura fizyczna    

W rozdziale 92601 dokonano przeniesienia na kwotę (+/-) 1.000,00 zł między 
paragrafami 
 w celu bieżącej realizacji budżetu w 2019 rok. 
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Ogółem wydatki zwiększono o kwotę      
 499.966,52 zł 
Dokonano zmian w nw. załącznikach: 
nr 1 „ Zmiany w planie dochodów Gminy Rogoźno na 2019 rok ” 
Dokonano zwiększono dochody o kwotę 499.966,52 zł 
 
nr 2 „ Zmiany w planie wydatków Gminy Rogoźno na 2019 rok”   
Dokonano zwiększono wydatki  o kwotę 499.966,52 zł 
 
nr 3 „ Wykaz wydatków majątkowych Gminy”  
Dokonano zmian w nazwie zadania „Rozbudowa Sali Domu Samopomocy” 
na zadanie pn. Rozbudowa Sali rehabilitacyjnej i stołówki dla Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Rogoźnie. Wprowadzono  
 
Nr 4 „ Zestawienie planowanych kwot dotacji w 2019 roku”  
Dokonano zmniejszenia o kwotę (-) 9.000,00 zł . 
 
Nr 5 „ Plan dochodów z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych i 
wydatków na realizację zadań określonych w programie profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych i narkomanii „ 
Dokonano przeniesień między paragrafami w ramach  Planowanych kwot w 2019 roku. 
 
Nr 6 „ „Przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego na 2019 rok” 
Dokonano przeniesień między paragrafami w ramach  Planowanych kwot w 2019 roku. 
Sołectwo Nienawiszcz zmiana (+/-)1.000,00 zł 
Sołectwo Ruda zmiana (+/-) 1.000,00 zł 
 
Pan radny Zbigniew Chudzicki zapytał, czy w załączniku nr 3 do niniejszej uchwały chodzi tylko o 
zmianę nazwy zadania? Pani skarbnik poinformowała, że dokładnie tak – zmienia się tylko nazwa 
zadania, reszta pozostaje bez zmian. 
Pan radny Jarosław Łatka zapytał, ile wynosi koszt rozbudowy Sali i stołówki w ŚDS-ie? Pani 
skarbnik wskazała, że jest to kwota 120 tys zł. 
Więcej pytań nie zgłoszono i pan przewodniczący przystąpił do głosowania poprzez podniesienie 
ręki z powodu awarii jednego z laptopów. Radni jednogłośnie (14 głosów) przyjęli uchwalę. 
 

b) poboru podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia 
inkasentów i wynagrodzenia za inkaso 

Powyższą uchwałę również przedstawiła pani skarbnik Irena Ławniczak i powiedziała, że z uwagi na  
zmianę ilości Sołectw oraz wybór sołtysa nowego Sołectwa Cieśle  zasadnym staje się podjęcie niniejszej 
uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: poboru podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa oraz 
określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
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Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka 
 
NIEOBECNI (1) 
Roman Kinach  
 

Ad. 4 Wolne głosy i wnioski. 
Pan radny Chudzicki zapytał pana burmistrza, czy przed rozpoczęciem prac na ulicy 
Seminarialnej i Długiej będą wykonywane prace wyrównawcze wraz z dowiezieniem tłucznia, 
czy może nic nie będzie robione i jest czekanie na rozpoczęcie prac budowlanych? Burmistrz 
wskazał, że przed rozpoczęciem prac będzie tylko delikatne równanie, a prace maja rozpocząć 
się pod koniec listopada lub początek grudnia wraz z podpisaniem umowy z wojewodą. Radny 
dopytał, kiedy nastąpi zakończenie prac? Pan Szuberski odpowiedział, że ma nadzieję, że będzie 
to pierwsze półrocze przyszłego roku. 
Jarosław Łatka dodał, iż dobrze byłoby wygładzić boczne uliczki od ulicy Długiej, żeby zjazd od 
ulicy Długiej był nie gorszy od poprzednich. Henryk Janus poinformował radnych, że uczestniczył 
w rozstrzygnięciu przetargu na drogę Tarnowo – Karolewo i wskazał, że wpłynęło 8 ofert, 
najdroższa oferta to 9 mln 100 tys zł, najtańsza 6 mln 962 zł – po jej wybraniu gmina 
zaoszczędziłaby 300 tys zł. Druga sprawa dotyczyła małej ilości mikrofonów, radny wskazał, że 
należy jakoś ten problem rozwiązać – jeden mikrofon na trzech radnych lub na dwóch, bo w 
obecnej sytuacji jest to beznadziejne. Pan burmistrz powiedział, że jeżeli chodzi o  boczne uliczki 
to kierownik wydziału jeszcze sprawdzi teren a jeżeli chodzi o mikrofony to sprawą zajmuje się 
sekretarz i w ciągu miesiąca powinno się to rozwiązać. Co do przetargu burmistrz wskazał, że 
otrzymał informację, jaka oferta była najkorzystniejsza, jednak do tej kwoty należy jeszcze 
dodać nadzór inwestorski, którego kosztem gmina podzieli się z powiatem. Burmistrz dodał 
również, że bardzo dużą kwotę będzie trzeba wprowadzić w październiku tzn 900 tys zł – która 
jest związana z oświatą, głównie płace, a jeżeli chodzi o przyszły rok to ta kwota zwiększy się o 
5,5 mln zł, a trudno powiedzieć jaka gmina otrzyma subwencję. Pan radny Bartosz Perlicjan 
zapytał, czy jest prowadzona z urzędu jakaś kontrola w temacie wywozu nieczystości i drugie 
pytanie czy musi być umowa, czy wystarczy dokument w postaci potwierdzenia wywozu takich 
nieczystości? Burmistrz odpowiedział, że strażnicy sprawdzają dwa dokumenty, pierwszy to jest 
umowa, a jeżeli takiej umowy nie ma z różnego powodu, to osoba powinna okazać się 
potwierdzeniem wywozu nieczystości. Pan Szuberski wyjaśnił, że takie kontrole są wykonywane 
wg harmonogramu, dotychczas mandatu nie było, jednakże jeżeli ktoś nagminnie nie wywozi 
swoich nieczystości, to takiego mandatu może się spodziewać. W momencie podania tego 
harmonogramu do wiadomości publicznej częstotliwość wywozów wzrosła nawet o 100%. Pan 
radny Perlicjan zapytał, czy jeżeli ktoś ma własną oczyszczalnię, to czy umowę tez powinien na 
wywóz posiadać? Pan Roman Szuberski wskazał, że oczywiście taka umowa powinna być. 
Burmistrz dodał, że jeżeli jest już podjęty termin nieczystości to warto wspomnieć o śmieciach, 
że wpływy sa mniejsze niż wydatki, poza tym niedługo w tym temacie będzie prowadzone 
szkolenie w WOKST i jeżeli jest ktoś zainteresowany to można z takiego szkolenia skorzystać. Z 
nowych przepisów wynika, że na śmieciach nie można zarabiać, ani dokładać, burmistrz dodał, 
że na kolejnym spotkaniu z udziałowcami w Kopaszynie będzie ten problem dyskutowany. 
 
Pan radny Paweł Wojciechowski złożył ustny wniosek w sprawie wyrównania, doprowadzenia 
chodnika do stanu pierwotnego na ulicy Leśnej i Topolowej po przeprowadzonych pracach 
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przeprowadzenia linii energetycznej do wiatraków, która jest prowadzona w kierunku Prusiec i 
dobrze gdyby przy odbiorze tych prac był radny z tego okręgu, tzn nieobecny teraz na sesji 
Roman Kinach. 
Pan radny Jarosław Łatka ponowił wniosek o lustro przy wyjeździe z ulicy Długiej oraz zapytał, 
czy w planie ulic Długiej i Seminarialnej są wyprowadzenia kanalizacyjne, sanitarka na uliczki 
dochodzące by nie marnować tego co będzie zrobione? Pan Szuberski odpowiedział, że zanim 
dojdzie do tych prac to będzie spotkanie z prezesem Aquabellisu i tak samo jeżeli chodzi o inne 
przyłącza. 
Radny Janus przypomniał, że KGFiR wnioskowała o spotkanie z przedstawicielami dyrekcji INEI 
w sprawie budowy światłowodu, ponieważ buduje się go w różnych miejscach, druga sprawa 
dotyczyła zgłoszenia na szkolenie w spr odpadów, dlatego że ilość miejsc jest ograniczona – 
radny zachęcał do zapisów. Pan Janus powiedział, że była na spotkaniu za przewodniczącego 
Kutkę w Trzebawiu i było to bardzo ciekawe i warto byłoby pojechać przed podjęciem kolejnych 
uchwał. Radny dodał, iż warto byłoby również otrzymać z wydziału ochrony środowiska 
rozliczenia, ile osób segreguje, ilu nie i jak kształtują się wpłaty i wydatki. Ostatnia sprawa jaka 
poruszył radny dotyczyła Sali gimnastycznej w szkole w Gościejewie; sala jest wyremontowana, 
duża, chociaż bez wody i  toalety, to szkoda ją zmarnować i zapytał co należy zrobić by nie 
dopuścić właśnie do jej zamknięcia? Burmistrz odpowiedział, że sprawa jest mu znana, pani 
dyrektor spotkała się również z przedstawicielem spółki wodociągowej by rozwiązać kwestię 
wody, a jeżeli chodzi o INEĘ to w niedługim czasie do takiego spotkania dojdzie tak samo jak 
również burmistrz dodał, by zorganizować spotkanie w sprawie odpadów komunalnych. Pan 
radny Janus zapytał, kiedy w sprawie odpadów zostanie ogłoszony przetarg? Pan Szuberski 
poinformował, że pracownicy czekają jeszcze na dane, które komunalne wysypisko musi 
przygotować by w specyfikacji zawrzeć jak najprecyzyjniejsze dane. 
Pan radny Sebastian Kupidura powiedział, iż jest pełen obaw jeżeli chodzi o budżet, ponieważ 
kwota na oświatę jest bardzo wysoka, a wpływy z podatków są mniejsze i zapytał, czy samorząd 
ma jakieś instrumenty by zwrócić się o oszacowanie nakładów na oświatę? Burmistrz 
powiedział, że z wyliczeń CUW że należy dołożyć 1 mln 250 tys , z innych działów na ten cel 
urząd przeznaczy 200 tys zł i owszem można napisać do wojewody, ale taka subwencja jest 
wyliczona dla wszystkich i jest mało prawdopodobne by któryś z urzędów otrzymał więcej 
środków. W związku z ta odpowiedzią radny dopytał, czy nie jest zagrożona budowa hali 
widowiskowo – sportowej, bo mówiło się już o projekcie na 2020 i wniosek w tej sprawie radny 
powiedział, że złożył ? Burmistrz odparł, że to będzie bardzo duża inwestycja bo ok 10-12 mln, a 
w roku 2020 gmina będzie musiała skupić się na pozyskaniu środków z zewnątrz na ten cel. W 
tej sprawie burmistrz dodał, że warto byłoby pojeździć po różnych halach by zobaczyć jak one 
wyglądają i co powinno zostać zawarte w projekcie. Radny poprosił o informację i powiedział, 
że chętnie weźmie udział w zwiedzaniu wybranych hal sportowych. Pan Zbigniew Chudzicki 
powiedział, że on również w tej sprawie składał już wniosek do budżetu i jest to najbardziej 
wyczekiwana inwestycja po Placu Karola i polecił do obejrzenia trzy hale w Szamotułach. Radny 
dodał, że SP3 jest tak bardzo obciążona, że ta hala sportowa jest potrzebna od zaraz, a jak 
zrobić by ta hala się bilansowała to jest to pomysł na później. Burmistrz dodał, że wyjazd na 
zwiedzanie będzie sensowny wtedy, gdy będzie już wyłoniony projektant by dostała konkretne 
wskazania.  
Pan Janus zapytał, czy burmistrz przewiduje pieniądze na dokumentację w budżecie na rok 2020 
i druga sprawa, to radny zaproponował obejrzenie hali w Gnieźnie i w Witkowie. Pan Roman 
Szuberski powiedział, że już powiedział, że takie środki będą zaproponowane w budżecie tak 
samo jak sporo innych ważnych zadać, które zostaną ujęte po okresie sprawozdawczym w 
projekcie budżetu. Pan Kupidura dodał, że jeżeli chodzi o halę widowiskową to główny nacisk 
powinien być położony na różnego rodzaju imprezy, występy okolicznościowe, wszystko to 
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powinno być bardzo dokładnie przemyślane, bo nie wszyscy takie rzeczy uwzględniają. Radny 
wskazał, że na projekt powinien być 1% wartości całego obiektu.  
 
Ad. 5 Zakończenie. 
Posiedzenie sesji zakończył wiceprzewodniczący trzykrotnym uderzeniem laski o godz. 18:00, 
protokołowała Anna Mazur. 
 


